
Forældrenævnsmøde 

Torsdag d. 22. februar 2024 kl. 18.00 - 19.30 

Mødet afholdes på lærerværelset. Der bliver serveret en let anretning af tapas forud for mødet. 

Tid Agendapunkt Indhold og mål for agenda Egne noter Indkomne emneforslag 

18.00 – 18.05 Velkomst v. Stina Bruun Intro til dagens agenda.  Læs referat af mødet fra 

3. okt 2023 

Forældre-

forældresamarbejde 

Forældresamarbejde 

 

Fællesskab - hvordan kan 

vi bidrage til fællesskabet 

Bæredygtighed 

Tøjbyttebix 

 

Inklusion 

Robusthed  

 

Leg og bevægelse 

Køn og ligestilling 

Krop, ernæring og livsstil 

 

Differentieret 

undervisning 

Trivselstimer 

Valgfag 

 

Folkemøde i Sorø 

Det nye byggeri 

 

18.05 – 18.15 Orientering fra bestyrelsen 
v. Kristian Wichmand Larsen 
 

Status om skolens aktiviteter og økonomi.  

18.15 – 18.45 Forældresamarbejdet 
v. Nanna Kofoed Øhrgaard 

3 årig indsats på skolen.  
Nedsætte udvalg blandt forældre. 
Mål: Guide til vejen i det gode forældresamarbejde. 

 

18.45 – 19.05 Fællesskaber 
v. Stina Bruun 

Udvalgt emne fra Forældrenævnet 
- Hvilke fællesskaber kan vi bygge på skolen? 
- Forslag fra listen: Bæredygtighed, Tøjbyttebix,  
  Bidrage til fællesskab – andet fra emneforslagene? 
Nedsætte udvalg til videre arbejde. 

 

19.05 – 19.15 Talenter 
v. Nanna Kofoed Øhrgaard 

Baggrund for talentarbejdet 
- Hvornår  
- Udgifter 

 

19.15 – 19.25 Afklaring af emner 
v. Nanna Kofoed Øhrgaard 

1. Brug af skærm (5z) og skærmtid (1y) 
2. Musikskole (6z + 4z) 
3. Movia (4z) 

 

19.25 – 19.30 Eventuelt  SFO-aktivitetsskema (2z)  

 

 

https://sprs.dk/fileadmin/user_upload/PDF/Diverse/foraeldrenaevnsmoede_-_okt23.pdf
https://sprs.dk/fileadmin/user_upload/PDF/Diverse/foraeldrenaevnsmoede_-_okt23.pdf
nanna oehrgaard
Kristian orienterede om bestyrelsens arbejde 
og hvad der havde været fokus på siden 
sidste forældrenævnsmøde.

nanna oehrgaard
Orientering om skolens 3 årige indsatsområde
år 1: Det gode forældresamarbejde
år 2: kommunikation
år 3: Hvordan passer vi på os selv i en verden 
hvor presset fra forældre bliver større og større

nanna oehrgaard
Brug af skærm:Nanna orienterede om det 10-årige store arbejde med IT på skolen. Først startende med en pæd. tilgang til at have et device for til i år at køre mobilfri skole.Musikskole:Flere forældre ønskede at have været taget med på råd i forhold til lukning af musikskolen. Måske kunne man have fundet en løsning.Movia:Nanna lovede at tage endnu en dialog med Movia vedr. bustiderne.

nanna oehrgaard
Forældrenævnet havde på sidste møde en masse emner, som de gerne ville bidrage med i forhold til at være mere synlige med at bakke op om fællesskabet på skolen. Punktet blev lidt svært at styre, men få udvalg blev etableret.

nanna oehrgaard
Nanna orienterede om talentarbejdet på skolen. Det blev aftalt, at der blev skrevet lidt om yngre talenter på skolens hjemmeside.




